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Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v novembru 2016 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Boris Grabrijan: 
1. Z odgovorom  glede defibrilatorjev ni zadovoljen. Odgovor se na nanaša na zastavljeno vprašanje, 
je le razlaga o stanju zadeve. Zakaj defibrilatorji niso na lokacijah, kot je bilo to določeno v projektu? 
 
ODGOVOR: 
V projektu ni bila nikjer navedena lokacija in nabava defibrilatorjev.  V projekt smo navedli, da se 
bodo vse  ureditve in oprema določili tekom izvajanja projekta.  Tako je bila nabava in lokacije za 
postavitev omaric za defibrilatorje določena tekom izvajanja projekta s ciljem čim večje učinkovitosti 
na čim širšem območju ob reki Kolpi.   
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU. 
 
Janez Perušič: 
1. Ali občina razmišlja o rešitvi problema hiše izpod velikega mostu? Tam je sedaj že vse zaraslo. 

Velikokrat prihaja tudi do blokade prometa, ko se ne morejo križat dva večja kamiona. Takrat 
pride tudi do 10 minutnega zastoja in tisti, ki smo na drugem bregu reke Lahinje ne moremo 
domov, lahko samo čakamo. 

 
ODGOVOR: 
Županja je v oktobra 2015 opravila razgovor z lastnico navedenega objekta in zemljišča glede 
možnosti odkupa s strani občine. Lastnica je takrat sporočila, da teh nepremični ne bo prodala, ne 
delno, ne parcialno, izrazila pa je možnost morebitne zamenjave za primerno posest. V tem oziru z 
lastnico do sedaj še niso bili opravljeni nadaljnji razgovori.  Gradbeni inšpektor  je na sestanku pri 
županji avgusta letos, v zvezi z navedenim objektom pojasnil, da v konkretnem primeru nima podlage 
za ukrepanje. 
 
Odgovor pripravila: Slavica Novak Janžekovič, OU. 
 
2. Kaj je s potjo izpod mesnice »Skukan«? Tam je sedaj že privat parkirišče. Prav tista pot bi bila 

lahko rešitev za eventualni zastoj pod velikim mostom. 
 
ODGOVOR: 
Glede poti pri mesnici Skukan je redarstvu poznano, da na tej poti, ki nima statusa prevoznosti kot 
taka, ker so postavljene ovire za promet parkira stanovalec bližnjega objekta. Redarstvo je v 
preteklosti že ukrepalo zaradi neupoštevanja prometnega znaka, v enem primeru pred kratkim. 
Redarstvo bo s tem delom na tem delu nadaljevalo tudi v bodoče.  
 
Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva občin Bele krajine. 

 
3. Lani sem tudi postavil vprašanje glede hiše na Viniški cesti, ki jo je prav tako zaraslo grmovje. 
 
ODGOVOR: 
Glede razpadajočega objekta na Viniški cesti sem obvestil gradbenega inšpektorja Emeršiča in ga 
zaprosil za povratno informacijo, katero vam bom posredoval, ko jo dobim.  
 
Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva občin Bele krajine. 



Lidija Malešič: 
1. Krožišča v Črnomlju so zarasla, potrebno jih je urediti, na njih postaviti simbole Črnomlja (npr. 

presta). 
 
ODGOVOR: 
Na srednjem krožnem križišču, kjer obvoznica prečka lokalno cesto Črnomelj – Svibnik, je na 
betonskem podstavku vgrajen lit grb mesta občine oz. mesta Črnomelj. Okolica tega simbola je 
zasajena z grmovnicami, kar vzdržuje JP Komunala Črnomelj d.o.o. 
Kot smo odgovorili na vprašanje s 7. seje OS, občina v proračunu nima predvidenih sredstev za 
posebno ureditev osrednjega dela krožnih križišč na obvoznici. Zato smo se obrnili na podjetje 
Akrapovič d.o.o., ki je izkazalo interes za ureditev. Po pozivu v juliju 2016, še nismo prejeli predloga 
ureditve. Ponovno smo jih oktobra opomnili, da nam dostavijo predlog ureditve.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Kljub obvoznici je Cankarjeva ulica v Črnomlju zelo obremenjena s prometom, veliko je vožnje s 

tovornimi vozili. Predlaga večji nadzor s strani pristojnih služb. 
 
ODGOVOR: 
Odgovor Policijske postaje Črnomelj  je razviden iz priloge št. 1. 
 
3. Kako bo z zdravstveno oskrbo v Črnomlju, saj je do konca leta 2016 kar nekaj zdravnikov 

napovedalo svoj odhod v pokoj? 
  
ODGOVOR: 
Eno izmed vrnjenih koncesij splošne medicine bo prevzel Zdravstveni dom Črnomelj, katerega dopis 
prilagamo kot prilogo 2  k temu odgovoru. Za drugo vrnjeno koncesijo še teče postopek Javnega 
razpisa za podelitev koncesije za opravljanje javne službe na področju osnovne zdravstvene 
dejavnosti – splošne medicine v Občini Črnomelj, ki se je zaradi potrebne dopolnitve prijave 
prijaviteljice podaljšal. 
Na podlagi pridobljenih mnenj Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije in Zdravniške zbornice 
Slovenije je občina posredovala, na Ministrstvo za zdravje, prošnjo za izdajo soglasja h koncesiji. 
Ministrstvo naj bi soglasje posredovalo v roku 15 dni. 
Javni razpis za podelitev koncesije za opravljanje javne službe na področju osnovne zdravstvene 
dejavnosti – dispanzer za ženske v občini Črnomelj je v zaključni fazi, saj smo za najbolje ocenjenega 
prijavitelja pridobili potrebna  mnenja Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije ter Zdravniške 
zbornice Slovenije in soglasje pristojnega ministrstva. Trenutno teče postopek reševanja pritožbe 
sedanje koncesionarke zoper izdano odločbo o odvzemu koncesije, vendar ocenjujemo, da bo zadeva 
rešena do seje občinskega sveta. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
 
Jože Veselič: 
1. Na naslednjo sejo OS se naj uvrsti točka »Seznanitev s spremembo cene toplote za distribucijski 

sistem DOLB Črnomelj na območju lokalne skupnosti Črnomelj«. Na sejo se naj povabi tudi 
predstavnike Petrola, Energetike Črnomelj, da bi pojasnili zadevo. 

 
ODGOVOR: 
Točka je na dnevnem redu 16. redne seje OS. 
 
 
 



2. Zakaj ni bilo plinovodno omrežje narejeno do Črnomlja? 
 
ODGOVOR: 
Od 19. oktobra 2010 je v veljavi Uredba o državnem prostorskem načrtu za prenosni plinovod R45 za 
oskrbo Bele krajine (Uradni list RS, št. 77/2010), ki predvideva izgradnjo dobrih 39 km plinovoda od 
Novega mesta do merilno regulacijskih postaj MRP Metlika, MRP Semič in MRP Črnomelj. MRP 
Črnomelj je locirana severno od lokacije podjetja ESOL d.o.o., od tu naprej bi moralo biti zgrajeno še 
oskrbno plinovodno omrežje. Do izgradnje prenosnega plinovoda ni še prišlo, ker zaradi premajhne 
predvidene porabe plina, investicija ni upravičena. V desetletnem razvojnem načrtu izgradnje 
prenosnega plinovodnega omrežja podjetja Plinovodi d.o.o. Ljubljana še ni podatka, kdaj se bi 
izgradnja lahko pričela. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Ali je možno, da bi občina Črnomelj subvencionirala stroške ogrevanja uporabnikom toplarne 

Čardak? 
 
ODGOVOR: 
Odlok o načinu izvajanja gospodarske javne službe distribucija toplote v Občini Črnomelj – območje 
Čardak in o podelitvi koncesije (Uradni list RS, št. 66/06) subvencioniranja ne predvideva. Občina 
Črnomelj je za dodatno mnenje zaprosila Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo, katerega 
odgovor še čakamo. 
 
Odgovor pripravili: Željka Karin Biličič in Tanja Peteh, OU. 
 
4. Ali je možno prevzeti koncesijo Petrolu? 
 
ODGOVOR: 
V skladu z veljavno zakonodajo oz. z 41. členom Zakona o gospodarskih javnih službah (Uradni list RS, 
št. 32/93, 30/98 – ZZLPPO, 127/06 – ZJZP, 38/10 – ZUKN in 57/11 – ORZGJS40), razmerje med 
koncedentom in koncesionarjem preneha: 
- s prenehanjem koncesijske pogodbe, 
- z odkupom koncesije, 
- z odvzemom koncesije, 
- s prevzemom koncesionirane gospodarske javne službe v režijo. 
 
Prav tako prenehanje razmerja med koncedentom in koncesionarjem določata Odlok o načinu 
izvajanja gospodarske javne službe distribucija toplote v Občini Črnomelj – območje Čardak in o 
podelitvi koncesije (Uradni list RS, št. 66/06) in Koncesijska pogodba za izvajanje gospodarske javne 
službe distribucija toplote v občini Črnomelj – Območje Čardak, ki jo ima Občina Črnomelj sklenjeno s 
podjetjem Energetika Črnomelj d.o.o. 
 
Koncesijska pogodba preneha: 
- po preteku časa, za katerega je bila sklenjena, 
- z odpovedjo, če je sklenjena za nedoločen čas, 
- z razdrtjem. 
 
Z odkupom koncesije preneha koncesijsko razmerje tako, da koncesionar preneha opravljati javno 
službo, ki je predmet koncesije, koncedent pa v določenem obsegu prevzame objekte in naprave, ki 
jih je koncesionar zgradil ali drugače pridobil za namen izvajanja koncesionirane gospodarske javne 
službe. 



Odkup koncesije je možen samo, če je izrecno predviden v koncesijskem aktu ali v koncesijski 
pogodbi, s katero se določijo tudi način, obseg in pogoji odkupa. 
Ne glede na prejšnji odstavek je odkup lahko tudi prisilen. Za prisilen odkup koncesije se uporabljajo 
določbe predpisov, ki urejajo razlastitev. Ob prisilnem odkupu je koncedent dolžan plačati 
koncesionarju odškodnino, ki se določa po predpisih o razlastitvi. 
 
Koncedent lahko odvzame koncesijo koncesionarju: 
- če ne začne z opravljanjem koncesionirane gospodarske javne službe v za to določenem roku, 
- če je v javnem interesu, da se dejavnost preneha izvajati kot gospodarska javna služba ali kot 
koncesionirana gospodarska javna služba. V tem primeru je koncedent dolžan plačati koncesionarju 
odškodnino, ki se določa po predpisih o razlastitvi. 
Pogoji odvzema koncesije se določijo v koncesijskem aktu ali v koncesijski pogodbi. 
 
Koncedent lahko prevzame koncesionirano gospodarsko javno službo v režijo. 
Pogoji in način prevzema se določijo v koncesijskem aktu in v koncesijski pogodbi. 
 
Predčasno prenehanje koncesijske pogodbe v 17. členu določa: 
(1) V primeru, ko preneha koncesijsko razmerje iz kakršnega koli razloga pred potekom roka, za 
katerega je sklenjena koncesijska pogodba, in ne glede na odgovornost ene ali druge stranke za 
prenehanje, in če koncesionar ne pridobi nove koncesije ali drugačne pravice opravljati dejavnost 
sistemskega operaterja distribucijskega omrežja za čas, za katerega ta oseba pridobi pravico in 
obveznost izvajanja dejavnosti sistemskega operaterja. Pogodba mora koncesionarju zagotavljati 
ustrezno najemnino za uporabo infrastrukutre. Najemnino določi sodno zapriseženi cenilec ustrezne 
stroke. 
(2) Koncedent bo v okviru svojih pristojnosti podelil novo koncesijo osebi po koncedentovi izbiri le 
pod pogojem, da bo ta s koncesionarjem po tej pogodbi sklenila najemno pogodbo pod pogoji iz 
sklenjene koncesijske pogodbe. 
(3) Če v roku 3 mesecev od dne, ko koncendent sporoči koncesionarju osebo, s katero naj se pogaja o 
najemni pogodbi, najemna pogodba iz katerega koli razloga ni sklenjena, je koncesionar dolžan 
prodati, koncedent pa odkupiti infrastrukturo v skladu s pogodbo. 
(4) Poleg infrastrukture, ki je potrebna za izvajanje koncesionirane dejavnosti je predmet najema oz. 
prodaje in odkupa pod pogoji iz pogodbe tudi kotlarna Čardak z vso opremo, razen v primeru, ko 
pride do prekinitve koncesijske pogodbe na zahtevo koncesionarja. V tem primeru se koncedentova 
dolžnost odkupa kotlovnice s pripadajočim zemljiščem spremeni v pravico. Zemljišče, ki je v naravi 
definirano z ograjo in podrobneje s parcelnimi številkami pa je predmet cenitve na dan odkupa. 
(5) Odkup uveljavlja koncedent s pisno izjavo, ki jo priporočeno pošlje koncesionarju v roku 3 
mesecev po preteku roka iz tretjega odstavka tega člena. 
 
Odgovor pripravili: Željka Karin Biličič in Tanja Peteh, OU. 
 
Maja Kocjan: 
Prejela je dve pobudi s strani krajanov, in sicer: 
1. Na ulici v Dragah, mimo zavarovalne hiše Luič, je nujno potrebno postaviti ležeče policaje. 
 
ODGOVOR:  
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu je na svoji 8. redni seji obravnaval dano pobudo. Po 
občinskem odloku o prometni ureditvi v Občini Črnomelj (Ur. l. RS, 81/12, 81/15) se hitrostne ovire 
(grbine) lahko postavlja na cestah le v bližini VVZ in šol, izjemoma tudi na drugih voziščih, če 
umirjanje prometa ni mogoče zagotoviti z drugimi ukrepi. V  teh primerih je potrebno narediti 
prometno študijo. Ker pa se omenjena lokacija oz. cesta nahaja daleč stran od vrtcev in šol, v 
stanovanjskem naselju, kjer je že omejitev hitrosti 50 km/h  in je del cestnega omrežja v naselju Drag, 



ki služi pretežno tam živečim rezidentom, torej ni glavna cesta, so člani sveta SPVCP soglasno odločili, 
da se pobudi ne ugodi oz. se ne strinjajo s postavitvijo ležečih policajev. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
2. Starši otrok, ki obiskujejo OŠ Adlešiči, si zelo prizadevajo, da bi njihovi otroci imeli toplo kosilo na 

šoli. Zanima jih ali bo to izvedljivo ali ne? 
 
ODGOVOR: 
Učenci Podružnične šole Adlešiči imajo zagotovljena kosila od 7. 11. 2016. 
 
Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh, OU. 
 
Branislav Adlešič: 
1. Na seji OS je pri točki obravnave predlogov kandidatov za priznanja občine Črnomelj za leto 2015 

predlagal, da se člane OS seznani z vsemi predlogi kandidatov za podelitev priznanj občine 
Črnomelj. 

 
ODGOVOR: 
Žirije za podeljevanje priznanj Občine Črnomelj so  v novembru 2016 obravnavale pobudo člana 
Občinskega sveta Občine Črnomelj Branislava Adlešiča, podano na 11. seji Občinskega sveta Občine 
Črnomelj 26. 1. 2016, da bi morali biti člani občinskega sveta seznanjeni z vsemi predlogi kandidatov 
za podelitev priznanj Občine Črnomelj in na pobudo podala naslednja mnenja: 
 
1. Žirija za podeljevanje pohval in graj pri urejanju in varovanju okolja Občine Črnomelj ne podpira 
pobude člana OS Branislava Adlešiča.  
Člani smo mnenja, da je žirija imenovana s strani občinskega sveta, je nevtralna in lahko samostojno 
odloča o izbiri primernega kandidata za pohvalo oz. grajo. 
Zainteresiranim članom OS je omogočen vpogled v vso prispelo dokumentacijo pri uradni osebi 
Občine Črnomelj.  
 
Žirija za podeljevanje pohval in graj pri urejanju in varovanju okolja predlaga spremembo odlokov o 
podelitvi priznanj Občine Črnomelj. Predlaga, da bi o dobitnikih priznanj odločale posamezne žirije, 
občinski svet pa bi bil z dobitniki le seznanjen. 
 

Predsednik: 
Boštjan Majerle, l. r. 

 
 
 
 2. Žirija za podeljevanje priznanj Občine Črnomelj se ne strinja s pobudo člana Občinskega sveta 
Občine Črnomelj Branislava Adlešiča. Člani smo mnenja, da lahko samostojno odločimo o izbiri 
kandidatov za priznanja in za plaketo Občine Črnomelj. 
Vsi predlogi iz katerih so razvidni tako kandidati kot tudi opisi in predlagatelji pa so na vpogled  pri 
uradni osebi na Občini Črnomelj. 
 

Predsednik: 
Boris Rožič, l. r. 

 

 

 



3. Glede na dejstvo, da je Žirija za podeljevanje priznanj športnik, športnica in športni kolektiv leta 
imenovana s strani Občinskega sveta Občine Črnomelj, smo člani mnenja, da nam občinski svet lahko 
zaupa, da med predlaganimi kandidati samostojno opravimo analizo prispelih predlogov in med njimi 
izberemo najprimernejšega kandidata za podelitev naziva športnik, športnica in športni kolektiv leta.  
Informacije o vseh predlaganih kandidatih pa lahko člani OS dobite pri uslužbencu zadolženemu za 
izvedbo postopka.  

Predsednik:    
Drago Črnič, l. r. 

 
 
4. Žirija za Župančičeva priznanja se strinja s predlogom člana Občinskega sveta Občine Črnomelj 
Branislava Adlešiča, da so  z vsemi prejetimi predlogi za občinska priznanja seznanjeni tudi člani 
občinskega sveta. 
 

Predsednik: 
Jaka Birkelbach, l. r. 

Pripravili:  
Silva Migalič in Slavica Novak Janžekovič 
 








